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Referat bestyrelsesmøde 18/11 2015. 

Tilstede: Mika, Jes, Niels og Jens (ref.) 

 

1.    Bemærkninger til forrige referat: ingen. 

 

2.    Gartnerarbejde: Oprensning/grusfornyelse af grustrapper er bestilt. Endvidere fældning af piletræet 

mellem 613 og 614, og beskæring af allétræer. Vi skubber igen nyplantning af træer frem til næste år, min 

undskyldning er, at område 10 efter Simons forslag prøver at komme frem til en fælles beplantningsplan, 

og jeg vil godt lige se, om der kommer noget ud af det, inden vi bestiller nye træer. 

 

3.    Budgetoplæg for 2016 er ikke lavet endnu. Vi venter til næste møde, hvor vi vil have et mere klart 

overblik over område10 udgifterne. Gerd har lavet et foreløbigt budget, der kan bruges som udgangspunkt. 

 

4.    Regnskab for 2015: Vi har brugt cirka 30.500 på område 6 budgettet, til sandkassen og bestilte gartner 

opgaver. Da der var afsat 50.000 og ikke 25.000 som jeg troede, er vi i smult vande. Forhåbentlig kan vi lave 

første udgave af 2015 regnskabet ved næste møde. 

 

5    Diverse:  

    a.Jes har undersøgt mulighederne for at bruge Swip til betaling. Det kan lade sig gøre, men det har den 

store ulempe, at der skal være tilknyttet en mobiltelefon. 

     

    b.    Vi har glemt at beramme et forårsmøde. 24. februar blev vedtaget. 

     

    c.    Vi forsøger at finde en entreprenør, der er interesseret i at lave ventilatoreftersyn i 2016. Vi skal 

huske at få rensning af tørretumbleraftræk med, og få nogle bedre tilbagemeldinger. (Afkrydsningsskema f. 

eks.). Niels gør opmærksom på, at entreprenøren skal medregne sikkerhedsforanstaltninger.  

 

Venlig hilsen 

Jens Lærkedal 


